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 ماه ها دانشـــگاه فردوســـی به انتظار 
رئیس تازه نفس خود نشســـته و هنوز 
هم تب و تـــاب و شـــایعات پیرامون 
صندلی ریاســـت دانشـــگاه فردوسی 
مشـــهد وجـــود دارد. هرازچندگاهی 
اســـاتیدی از گوشـــه و کنار دانشگاه 
فردوســـی به عنـــوان نامـــزد انتصاب 
صندلی ریاســـت ســـر برمی آورند که 
زردنویـــس با مـــرور اســـامی مطرح 
شده به کشـــف حقیقتی بســـیار ›مو بر 
تن ســـیخ کننـــده‹ رســـیده و آن، این 
بود که تمامـــی گزینه هـــای احتمالی 
ریاســـت دانشـــگاه در نام خانوادگی 
خـــود یـــک »ر« دارنـــد )البتـــه دکتر 
رضائی رکن آبـــادی دارای ۲ ر بود، لذا 
رضائی بـــه قرینه حـــذف و فقط رکن 
آبـــادی از فامیلی ایشـــان اســـتخراج 

. ) شد

البته همیـــن لحظه شـــایعه جدیدی به 
دســـتم رســـید که دکتر کافی حداقل 

تـــا بهمن ماه خواهنـــد ماند!

  خب بـــه ادامه اکتشـــافات بپردازیم..
نکته مهم و اساســـی دیگری که در بین 
نامزدهای ریاســـت مشـــترک است 
این بود کـــه تمامی این اشـــخاص آقا 
هســـتند، نکتـــه دیگر این کـــه تمامی 
آقایان در رشـــته غیرمرتبط با مدیریت 
تدریـــس و تحصیل می کنند و کشـــف 
جدید که احتمالا همه بـــه آن پی بردید 
این اســـت که ســـپهر فقط یک شوخی 
مبتدیانـــه در بیـــن این اســـامی بود و 

. غیر لا
چند ابهـــام در مـــورد این اشـــخاص 
وجـــود دارد کـــه بـــه این ســـوالات 
اساســـی دامـــن میزنـــد: چه کســـی 
لایق تریـــن فرد بـــرای تصـــدی این 
پســـت اســـت؟ ســـوابق اجرایی این 
افـــراد تا چـــه حـــدی بـــوده و میزان 

کارآمـــدی هرکـــدام در مســـئولیت 
موردنظـــر چه بوده اســـت؟ و ســـوال 
بعـــدی آنکه دلیـــل مطرح شـــدن نام 
این اســـاتید به عنوان گزینـــه احتمالی 
ریاســـت دانشـــگاه چه چیزی است؟

هرکســـی به واســـطه اتفاقی ســـایه 
شـــایعه بـــر ســـرش می افتـــد. یکی 
بخاطر دوســـتی بـــا وزیـــر عجیب و 
غریـــب علـــوم، دیگـــری بخاطـــر 
پیشـــنهاداتی از درون و برون دانشگاه 
که بـــه دانشـــگاه تحمیل می شـــود و 
بعضی هم بخاطـــر ســـوابق اجرایی و 
سیاســـی که داشـــته اند. احتمـــالا اگر 
ســـری به دفتر هرکـــدام از ایشـــان 
بزنیم با لحنی بســـیار محکـــم خواهند 
گفت کـــه تمامی این شـــایعات کذب 
اســـت و هرکـــدام در مســـندی کـــه 
هستند جایشـــان خوب اســـت اما چه 
کسی اســـت که به پیشـــنهاد ریاست 
بزرگترین دانشـــگاه شـــرق کشور نه 

. ید بگو
دکتر طاهری دارای ۲ اختراع و ســـابقه 
فرصـــت مطالعاتی در دانشـــگاه مگیل 

کانادا را دارد.
دکتر میرزایی از اســـاتید پراســـتناد 
کشـــور و جزو ۱ درصد اســـاتید برتر 
جهان اســـت. ایشان کســـی است که 
نســـبت به انتخاب آقای باغگلی وزیر 
پیشـــنهادی آموزش و پـــرورش طی 
مصاحبـــه ای با رســـانه ها اعـــام نظر 

کـــرده بود.
دکتـــر وریدی از اســـاتید دانشـــکده 
کشاورزی اســـت که مدیر پرور بوده 
و البته این استاد رشـــته صنایع غذایی 
دارای ویژگی های شـــخصیتی مناسبی 
جهت نشســـتن بر صندلی ریاســـت را 

دارد.
از دکتـــر جواهـــری تنها یـــک نامه به 
یاد دارم کـــه صاحب نامه هم نســـبت 

سرنوشت قاب هجدهم
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به انتشـــار آن اظهار پشـــیمانی کرده اما باز هم نامه ی تکذیب شده ی 
حاج آقا قابل بررســـی و غیر قابل چشم پوشـــی اســـت.

دکتر رکن آبادی در ســـال ۹۶ مســـئول بسیج اســـاتید دانشگاه بوده 
و از اساتید دانشـــکده علوم ریاضی است.

دکتر مهرام هم از اســـاتید دانشـــکده علوم تربیتی اســـت و ریاست 
مرکز اطاع رســـانی کتابخانه مرکزی را از ســـال ۸۴ بـــه عهده دارد.

هرچند با نگاه به تحصیات و ســـوابق هرکدام، ممکن اســـت  انســـان 
از آینده دانشـــگاه دلســـرد شـــود اما با تجربه ریاســـت هشت ساله 
یک فـــارغ التحصیل رشـــته فیزیولـــوژی گیاهان زراعی بـــه عنوان 
رئیس دانشـــگاه فردوســـی و انتصاب استاد رشـــته مناطق خشک و 
بیابانی بـــه عنوان مدیـــر روابط عمومی دانشـــگاه حداقـــل می توان 
امیدوار بود کـــه وضعیت از این بدتر نخواهد شـــد و مـــا هم همچنان 
که این هشـــت ســـال را گذراندیم پس از این را هـــم خواهیم گذراند.

)که البته امیـــدوارم اوضاع بهتر بشـــود نه اینکه همینطـــور بماند.(

زردنویس در هفتـــه پیش رو پرونـــده گزینه های احتمالی ریاســـت 
دانشـــگاه را بیـــش از پیـــش جـــدی خواهد گرفـــت و بـــا تمامی 

گزینه هـــای مطرح شـــده به گفتگـــو خواهد نشســـت. 
به امید بهترین اتفاقات برای دانشگاه فردوسی مشهد.



زیــــــرنویـــــــــس04

آفت مدیران میانی...

یکــی دیگــر از آفاتــی کــه خواســته یــا ناخواســته بــه  جــان دانشــگاه فردوســی افتــاده اســت رخــوت مدیــران میانــی آن اســت 
ــد دانشــگاه فردوســی  ــا در دوره جدی کــه احتمــالا بدلیــل باتکلیفــی در انتخــاب رئیــس آینــده دانشــگاه می باشــد. اینکــه آی
خواهنــد مانــد یــا نــه،  مدیــران میانــی و کارمنــدان دانشــگاه را بــه حالتــی کشــانده اســت که ســعی می کننــد فعــا کارهایشــان را 
در پاییــن تریــن ســطح خــود انجــام دهنــد و ایــن معضــل بــزرگ و بــای عظیــم فعالیت هــای داوطلبانــه و دانشــجویی دانشــگاه 
ــا یــک مقایســه ســاده می تــوان فهمیــد کــه بســیاری از فعالیت هــای  فردوســی طــی ایــن چندمــاه شــده اســت. بــه ســادگی و ب
دانشــگاه بــه دلایــل واهــی معلــق شــده اند و تنهــا دلیــل آن هــم عــدم عــزم در مدیــران میانــی دانشــگاه فردوســی مشــهد اســت 
ــا مطالعــه ایــن مطلــب پیگیری هــای لازم جهــت افزایــش بازدهــی و سرعت بخشــی در  کــه امیــد داریــم مســئولان دانشــگاه ب
روندهــای درون دانشــگاهی را انجــام دهنــد. اگــر مدیــران میانــی فعالیت هــای خــود را تــا انتخــاب ریاســت هجدهــم تعطیــل 

ــه خــواب فــرو رفته اســت.  ــه دانشــگاه ب ــاز ایســتاده اند و ن ــه دانشــجویان از کارب ــد ن ــا بدانن ــد ام کرده ان
البته انگار در مصرف بودجه دانشگاه مدیران فعلی دانشگاه بسیار فعال هستند! )نشنیده بگیرید(
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